

إشعار السوق (025) Market Notice

تعديل سعر السهم المرجعي للبنك التجاري بداية من تاريخ 11 ديسمبر 2016

The adjustment of COMMERCIAL BANK stock reference Price effective December 11ST, 2016

Date:	08/12/2016	التاريخ:
-------	------------	----------

QSE would like to inform you that COMMERCIAL BANK stock's reference- price will be adjusted before the start of the trading session of December 11TH, 2016 due to the expiry of the right to subscribe in the company's capital increase. The stock's reference price shall be adjusted (Ex-Right) according to the following equation:

Stock's reference price (ex-right) = ((existing shares * closing "cum rights" price) + (new shares * subscription price)) / (total number of shares after increase).

The new stock's reference price = 32.45 QR

Based on that, brokers are reminded that all existing orders will be deleted from CBQK' order book on Thursday December 8, 2016 after the end of trading.

NB: It is the brokers' responsibility to re-enter the orders per Sunday morning

تعلن بورصة قطر أنه سوف يتم تعديل السعر المرجعي للبنك التجاري قبل جلسة التداول الموافق 2016/12/11 وذلك بسبب انتهاء الحق في الاكتتاب في أسهم زيادة رأس مال الشركة.

وسوف يتم تعديل السعر حسب آلية احتساب سعر السهم المرجعي الجديد كما يلي :
 سعر السهم المرجعي غير محمل بالحق = { عدد الأسهم المدرجة قبل الزيادة *
 سعر الإغلاق يوم نهاية الحق) + (عدد الأسهم المطروحة للاكتتاب * سعر
 الإكتتاب) / (إجمالي عدد الأسهم بعد زيادة رأس المال) .

ليصبح السعر الجديد = 32.45 ريال

بناءً على ذلك فإن جميع الأوامر الموجودة في سجل الأوامر للبنك التجاري سيتم إلغاؤها بعد جلسة تداول يوم الخميس الموافق 08 ديسمبر 2016.

ملاحظة: سوف تكون مسؤولية إعادة إدخال الأوامر صباح يوم الأحد على عاتق الوسطاء أنفسهم.